



## POSTING

## AFFICHAGE

### POSTING TO

All Personnel

### FROM

Human Resource Manager

### SUBJECT

Position to be filled – Champlain College - Lennoxville

### POSITION

Champlain College Lennoxville is seeking the services of a **Laboratory Attendant** in the Nursing Department for a part-time, temporary position, from January 12, 2026 until June 5, 2026, with the possibility of renewal.

### FUNCTIONS

Reporting to the Associate Dean of Faculty and Academic Affairs, the incumbent will assist the nursing technician, teaching personnel, and students in the preparation and presentation of materials needed for activities related to the subjects being taught in the clinical laboratory, and for other activities related to College life.

### MAIN RESPONSIBILITIES

1. The incumbent in this job class performs labeling, identification and classification work, as well as maintenance, repairs, simple adjustment work on equipment (including mannequins), and reporting of any defects.
2. Keeps inventory of equipment, prepares purchase orders and, on receipt of equipment, ensures that it conforms to specifications.
3. Performs operations related to the loan of equipment, devices, and tools, collects them, and, if necessary, explains to users how they work.
4. Assembles, dismantles and stores laboratory equipment and instruments, and provides users with all equipment required for laboratory sessions, other teaching activities or College life activities.
5. Adheres to regulations governing the use and disposal of hazardous materials, and ensures that the premises and equipment are safe.
6. Uses the information and communication technology tools made available to them in connection with the work to be carried out.
7. Perform all other related duties.

### WORKING HOURS

Between 21 and 28 hours per week; workdays to be determined.

### REQUIRED QUALIFICATIONS

#### Education

To have a secondary school diploma (DES) or a diploma or an attestation of studies which is recognized as equivalent by the competent authority.

#### Competencies

Must be able to communicate fluently in French and English, both oral and written, to support an English population.

Must be autonomous, resourceful and a good team player.

*Candidates will be required to complete both English and French language tests.*

#### Other Requirements

Previous work experience in the Healthcare system, as an LPN, caregiver or orderly, will be considered an asset.

|                                 |                                  |
|---------------------------------|----------------------------------|
| ANTICIPATED<br>START DATE       | January 12, 2025                 |
| DATE OF POSTING                 | October 29 <sup>th</sup> , 2025  |
| CLOSING DATE<br>FOR APPLICATION | November 12, 2025, at 11:59 p.m. |
| SALARY RANGE                    | From \$24.47 to \$26.10 per hour |

IN ACCORDANCE WITH COLLEGE POLICY, NOTICE IS HEREBY GIVEN THAT THE ABOVE MENTIONED  
POSITION IS NOW OPEN

*N.B.: Only candidates selected for an interview will be contacted.*

***Champlain College Lennoxville, a constituent college of Champlain Regional College, hires on the basis of merit and is strongly committed to equity, diversity and inclusiveness within its community. We welcome applications from racialized persons/visible minorities, women, Indigenous persons, persons with disabilities, ethnic minorities, and persons of minority sexual orientations and gender identities, as well as from all qualified candidates with the skills and knowledge to productively engage with diverse communities.***



## POSTING

## AFFICHAGE

**À :** Tout le personnel

**DE:** Service des ressources humaines

**OBJET:** Poste à pourvoir– Champlain College Lennoxville

### POSTE

Le Collège Champlain de Lennoxville recherche les services d'un(e) **appariteur/apparitrice** au département des soins infirmiers pour un poste temporaire à temps partiel du 12 janvier 2026 au 5 juin 2026, avec possibilité de renouvellement.

### FONCTIONS

Sous la responsabilité du directeur adjoint du programme, le titulaire du poste assiste la technicienne en soins infirmiers, le personnel enseignant et les étudiants dans la préparation et la présentation du matériel nécessaire à la réalisation d'activités relatives aux matières enseignées et aux activités socioculturelles dans le laboratoire clinique.

### PRINCIPALE RESPONSABILITÉS

1. Le titulaire de cette classe d'emploi effectue des travaux d'étiquetage, d'identification et de classification, ainsi que des travaux d'entretien, de réparation et de réglage simple du matériel (y compris les mannequins) ; signale toute défectuosité dépassant ses compétences.
2. Tient l'inventaire du matériel, prépare les bons de commande et, à la réception du matériel, s'assure qu'il est conforme aux spécifications.
3. Effectue les opérations relatives au prêt du matériel, des appareils et des outils, en fait la récupération et, au besoin, et explique le fonctionnement aux personnes usagères.
4. Monte, démonte et stocke le matériel et les instruments de laboratoire et met à la disposition des utilisateurs tout le matériel nécessaire aux séances de laboratoire, les autres activités d'enseignement ou pour les activités socioculturelles.
5. Respecte la réglementation relative à l'utilisation et à l'élimination des matières dangereuses et veille à la sécurité des locaux et des équipements.
6. Utilise les outils des technologies de l'information et de la communication mis à sa disposition dans le cadre des travaux à effectuer.
7. Effectuer toutes les autres tâches connexes.

**HORAIRE DE TRAVAIL** Entre vingt et un (21) et vingt-huit (28) heures par semaine; journées de travail à déterminer.

### QUALIFICATIONS

**Formation** Être titulaire d'un diplôme d'études secondaires (DES) ou d'un diplôme ou d'une attestation d'études reconnus comme équivalents par l'autorité compétente.

**Compétences** Les candidats doivent être capables de communiquer facilement en français et en anglais, tant à l'oral qu'à l'écrit, afin de soutenir une

population anglophone. L'autonomie, la débrouillardise et le travail d'équipe sont des compétences importantes.

*Les candidats devront se soumettre à des tests de langue anglaise et française.*

**Autres exigences** Une expérience professionnelle antérieure dans le système de santé, en tant qu'infirmier auxiliaire, préposé aux bénéficiaires ou aide-soignant, sera considérée comme un atout.

**DATE PRÉVISIBLE  
D'ENTRÉE EN FONCTION** 12 janvier 2025

**DATE DE L’AFFICHAGE** 29 octobre 2025

**DATE LIMITE POUR  
LES CANDIDATURES** **12 novembre 2025**, 23h59

**SALAIRE** Entre \$24.47 et \$26.10 de l'heure

**SELON LA POLITIQUE DU COLLÈGE, LA PRÉSENTE CONSTITUE L'AVIS QUE LE POSTE CI-DESSUS  
MENTIONNÉ EST MAINTENANT OUVERT**

*N.B.: Il est possible que les candidat(e)s soient appelé(e)s à passer des tests de sélection.  
Seuls les candidat(e)s sélectionné(e)s pour une entrevue seront contacté(e)s.*

**Le Collège Champlain Lennoxville, un collège constituant du Collège Régional Champlain, embauche sur la base du mérite et s'engage fermement à respecter l'équité, la diversité et l'inclusion au sein de sa communauté. Nous encourageons les candidatures de personnes racisées/de minorités visibles, de femmes, de personnes autochtones, de personnes handicapées, de minorités ethniques et de personnes ayant une orientation sexuelle ou une identité de genre minoritaire, ainsi que de toutes/tous les candidat(e)s qualifié(e)s ayant les compétences et les connaissances nécessaires pour s'engager de manière productive auprès de diverses communautés.**